
Side 1 av 3

Norsk Boxerklubb
Protokoll fra Styremøte 1/2024

Sted: Orgbrain

Dato: 17. april 2024, 19:00

Deltakere: Trine Larsen (styrets leder), Tone Robertsen (styrets nestleder), Ingeborg Carlsson
(styremedlem), Kersti Winger (styremedlem og styresekretær), Nina Frafjord Søvdsnes
(styremedlem), Monica Aanesen (varamedlem) og Marit Irene Aanestad (varamedlem)

Deltok ikke: Gro Tingelstad (revisor)

Møteleder: Trine Larsen

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som en

videokonferanse.

1. Taushetsdokumenter

Alle har levert inn taushetserklæringer. De ligger vedlagt som filer.

2. Valg av sekretær

På møtet ble Kersti valgt til sekretær, og vil ha ansvar for å føre referater fra styremøtene

3. Rådssammensettinger

Brukshundrådet: fortsetter som forrige periode men med Marit som nytt medlem og styrets representant.

Avlsrådet: Catrine A fortsetter, Line O blir leder av rådet (mot en stemme), Nina F.S. blir nytt medlem og,
Ingeborg H.C. blir nytt medlem og ny valpeformidler.

Utsillingsrådet: Trine fortsetter i rådet som medlem. Lene Halvorsen blir foreslått som leder, Monica Aanesen går
inn som medlem og Charlotte Bråthen fra Telemark blir foreslått.

Vi mangler 2 rådsmedlemmer, 1 i avlsrådet og 1 i utstillingsrådet. Vi legger ut en annonse hvor vi søker etter ett
medlem til Avlsrådet og ett til utstillingsrådet.

4. Passord og tilgang til Klubbadministrasjon og mail

Tone og Trine ordner med passord og tilganger til diverse systemer og bank. Dette arkiveres i systemet her, slik
at det blir tilgjengelig for alle som trenger det.

5. Velge kontaktpersoner fra styret til de forskjellige rådene

Marit  blir styrets representant i Brukshundrådet, Nina til avlsrådet og Trine til utstillingsrådet. Ingeborg fortsetter
som kontaktperson til kontaktområder og lokalavdelinger.

6. Datoer for styremøter 2024

Det passer best for alle og ha styremøter på torsdager kl. 19. Trine setter opp en møteserie og kaller inn. Alle
styremøtene holdes i Orgbrain.

Vi snakket om styreseminar. Vi kommer til å gjøre det så rimelig som mulig.

7. Årsvinnerutstillingen

Tiden frem mot årsvinnerutstillingen går fort og vi må avtale planleggingsmøte med Østfold og utstillingsrådet.
Det settes opp felles planleggingsmøte fredag 26.04 kl. 19.00.

Klubben har 90 års jubileum i år og dette vil markeres på lørdag under årsvinnerutstillingen på Vestby. 
Detaljer og innbydelse kommer raskt ut etter planleggingsmøtet.

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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Vi diskuterte utstyr og er enige om at vi har behov for å kjøpe inn mer utstyr som: bord, telt, stoler.

Vi hadde også en kort diskusjon ang innkvartering av dommere. Det ble enighet om at vi skulle forsøke hotell på
andre siden av E6.

Det haster med å få inn premier. Alle må bidra med å skaffe loddpremier. Ingeborg har fått et tilbud om bager og
dokumentmapper med logo. Disse bestilles, overskytende selges. Noen av disse brukes som premier på
Årsvinner sammen med andre ting. 

8. Eventuelt

1) Nettsidene må ordnes opp i. Ny webredaktør og redaktør av BN blir Sunniva De Alfaro, Wenche Bjørkås er
villig til å assistere og ta opplæringen.

2) Det er ønskelig med lavterskeltilbud til oppdretterne på nett (møter/facebook) hvor det er åpent for
brainstarming. Et sted hvor nye og gamle oppdrettere kan møtes for å hjelpe hverandre.

3) Arbeidet med håndboka må ferdigstilles. Vi undersøker  hvilke systemer vi har som det er enkelt for mange å
redigere i.

4) Fordeling av ansvar i forhold til å få rosetter/premier til de forskjellige utstillingene. Dette for å spare klubben
for mye porto og for å avlaste Tone.

Lom                 Nina
Årsvinner        Alle
Agder              Trine
Nordland         Monica 
Telemark    
Lillestrøm       Nina

5) Facebook. Diskusjonsforumet bytter navn til Medlemsside. Ellers er det til tider et stort problem at diskusjoner
utarter seg til personangrep. Dette skal det være nulltoleranse for.

6) Dommerkompendiet: Klubben har betalt for å få laget et kompendium som vi ikke får tilgang til. 2 av
personene i gruppen som var satt til å produsere dette kompendiet tilbakeholder filene. De vil kreves utlevert. 2
dommere som ikke var med på å lage dette har tilbudt seg å lage et nytt kompendium, gratis, Dette takker styret
ja til og setter i gang prosessen.

* * * * *

17. april 2024

Trine Larsen

65fde2362a83bb95b44ab194

Tone Robertsen

65fde1abea3445957da718d1

Trine Larsen

2024-04-30 08:15 UTC

65fde2362a83bb95b44ab194
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Ingeborg Carlsson

6603302d936708b9857ed807

Kersti Winger

66033064936708b9857eebcc

Nina Frafjord Søvdsnes

65fde48fab9a80959b04ac54


